

PE&EVA 開片機 PE&EVA Skiving Machine



(一) 本機適用範圍 Application scope of this machine:

PE&EVA 橡膠發泡軟木等，名類高低發泡之剖片加工。操作簡易高速度高精準度，為廠商提供最高之產品。  
PE&EVA, rubber, foaming, cork and similar materials, further machining of various breaking high and low foaming material.

(二) 本機特性與技術要求:

1. 帶刀之夾刀板整片以噴鎢鋼處理，高耐磨性不易變形。
2. 機械式變速器，能快速換檔，出力穩定，低故障率。
3. 刀座(夾刀板)前後采同步步滑座，可隨意調動前後，而不致影響原來已調好的精準度，因再次調整前後而產生變形。



可前後移動的刀座滑臺  
Movable tool-post slipway

Character and technical requirement of this machine:

1. Tape blade holder have been tungsten hardened completely against abrasive and distortion.
2. Easy and accurate automatic digital control the up & down adjustment of wheels.
3. Synchronized blade holder sliders to remain adjusted precision after movement of blade holder.

型號 Type	剖片寬度 Breaking Width	剖片硬度 Breaking Hardness	剖片精度 Breaking Precision	剖片厚度 Breaking Thickness	速度 Speed	設備重量 Equipment Weight	安裝尺寸 Shipping Dimension	使用功率 Drive Power
KP-180GL/L	1700mm	8°~85°	±0.05mm or 5%	120mm/60mm	10~40m/min	3400kg	3900x1150x2100	11.5KW
KP-220GL/L	2100mm	8°~85°	±0.05mm or 5%	120mm/60mm	10~40m/min	3700kg	4300x1150x2100	12.5KW

PE&EVA 開片機 PE&EVA Skiving Machine (CE Type)



配合歐盟CE認證的標準，全方位安全保護設置，操作方便，精密度高的強力開片機

In keeping with EU CE certificate, all the operations become easier, so it is a kind of slitting mill with high precision and efficiency.

型號 Type	剖片寬度 Breaking Width	剖片硬度 Breaking Hardness	剖片厚度 Breaking Thickness	設備重量 Equipment Weight	安裝尺寸 Shipping Dimension	使用功率 Drive Power
KP-60GL(CE)	500mm	8°~85°	120mm/60mm	1000kg	2700x950x1600	5KW
KP-120GL(CE)	1000mm	8°~85°	120mm/60mm	2500kg	3300x1150x2100	12KW
KP-180GL(CE)	1700mm	8°~85°	120mm/60mm	3400kg	3900x1150x2100	12KW
KP-220GL(CE)	2100mm	8°~85°	120mm/60mm	3700kg	4300x1150x2100	13KW